
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål D
Ministeren bedes redegøre for udviklingen og de tendenser der er set med
koncentreringer af fiskekvoterne samt oplyse, hvad ministeren vil gøre for at
forhindre snyd med fiskekvoterne, hvor f.eks. stråmandsselskaber køber kvo-
ter op så enkelte fiskere kan fiske store dele af alle de danske fisk og i forlæn-
gelse heraf bedes ministeren redegøre for om ministeren vil tage initiativ til at
ændre reglerne for kvotesystemet.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20142, jf. MOF
alm. del - samrådsspm. J.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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